	員林客運「【6739】日月潭-阿里山」線
乘客電子上傳預約	
上傳日期 (Upload date):                       電子信箱(E-mail):
：

	聯絡人
(Contact Person)
	電話
(Phone)
	搭乘人數
(Number of seats taken)
	出發點
(Departure point)
	搭乘日期
(Departure date)
	搭乘時間
(Departure Time)
	員客核定編碼
(Approved code)

	
	
	
	
	
	
	

	員林客運預約電子信箱:
(E-mail Reservation)
正本：yulinbus@gmail.com 
副本：dyc707636@yahoo.com.tw
	搭乘時間：
(Departure Time)

　　日月潭往阿里山 08:00	09:00
　　Sun Moon Lake - Alishan 08:00  09:00 AM
阿里山往日月潭 13:00	14:00
Alishan - Sun Moon Lake 13:00 14:00PM

	預約辦法說明:
1- 請預約乘客填妥表格內上傳日期、聯絡人、電話、搭乘人數、出發點及到站點、搭乘日期 、班次時刻。
2- 上傳正本、副本至所示電子信箱。
3- 正本: yulinbus@gmail.com	副本: dyc707636@yahoo.com.tw
4- 為保障您的權益，務必完整填妥資料。未填完整，恕不受理。
5- 本公司接獲您的預約申請將予回覆，以完成預約申請並給予員客核定 4 位數編碼。
6- 當天請憑此單購票上車。
7- 本預約時間以搭乘前一週至1個月內為預約接件為限，當天搭乘不適用本預約辦法。
8- 搭乘如遇天候影響或道路受損，本公司將有權利停止所有預約權利，並會在前一天以乘客預約電子信箱回傳通知。
9- 預約乘客請明確說明起迄點，如未表明恕不受理。
10- 阿里山往日月潭預約乘客，請於搭乘班次時間前1天18:00時前打電話再次確認，如未在前1天18:00時打電話做確認者，即取消預約資格、視同現場購乘客。確認專線 049-2770041，搭乘日當天09:00 至 10:00 之內請到阿里山代售處付款取票、逾時視同放棄論。
※如果無法即時取票請以電話連絡確認以便保留 
11- 票價單程319元。車程時間含中途休息約3小時50分。
       搭乘處	阿里山端: 阿里山遊客中心對面停車場7-11旁。
                        日月潭端: 日月潭遊客中心。
  日月潭服務電話:049-2856879 
  水里調度站服務電話: 049-2770041

本辦法自 105 年 7 月 5 日起實施




Reservation Measures
1- Please fill in the blanks of “upload date”, “e-mail”, “contact person”, “phone”, “number of seats taken”, “departure point”, “departure date”, and “departure time” in the form.

2- Send the application form to the e-mail addresse below.

3- Receiver: yulinbus@gmail.com Carbon copy: dyc707636@yahoo.com.tw

4- In order to protect your rights and interests, please complete filling in the form. Incomplete form will not be accepted.

5- The company would reply to you by e-mail when receiving your application form, and would inform you of the approved number of your reservation.

6- Please use the e-mail the company has replied to you as the certification to get the ticket.

7- Please make the reservation at least three days before your departure day.

8- In case of the bad weather or the road damage, the company has the right to stop all reservation. We would inform you through the e-mail a day before your departure day.

9-  Please clarify the departure point and the arrival point of your reservation.

10-  For the passengers depart from Alishan to Sun Moon Lake, please dial the number 049-2770041 before 18:00 on the day before departure day to reconfirm the reservation. If not, the reservation would be canceled.

11-  The fare for an adult is NT$319. The ride would take about 3 hours and 50 minutes.

Alishan Stop: Near the 7-11 across from Alishan Visitor Center.
  Sun Moon Lake Stop: Sun Moon Lake Visitor Center.

 Sun Moon Lake Services: 049-2856879
 Shuili Station: 049-2770041

        

